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Minnesanteckningar Temagrupp Äldre 2021-12-08 

  

Datum och tid: 2021-12-08 kl: 1330-1600 

Plats och lokal: Teamsmöte 

Mål och syfte med mötet: Temagrupp Äldre 

Deltagare: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Förhinder: 

Catharina Johanson Avdelningschef för Bistånd- och Hälsa 
Partille kommun.  Ordförande 
Annika Robinsson Vårdcentralchef Närhälsan Eriksberg 

vårdcentral  

David Gembäck bitr. verksamhetschef på MGAmottagning 

Östra Sjukhuset. 

Björn Gunnarsson Processledare Temagrupp Äldre  
Lotten Phil sjukhustandläkare, bedömningstandläkare SU 
Mölndal  
Ingegärd Ljungqvist verksamhetschef Rehab Hälso och-
sjukvård Göteborgs Stad 
Mona Månsson verksamhetschef Hälso och- sjukvård 
Göteborgs Stad 
Simina Gherman, sektionschef geriatrik SU/Sahlgrenska  
Anna Hildesson Verksamhetschef Härryda Kommun 
Sara Lilliehöök Verksamhetschef Geriatrik Mölndal SU  
 
Martin Jensen Verksamhetchef Capio Vårdcentral Gårda, 
Capio Rehab Gårda  
Annika Leidenhed vårdcentralchef Närhälsan Opaltorgets 
vårdcentral 
Lena Holmqvist-Henriksson Enhetschef för Geriatriskt 
utvecklingscentrum SU  
Marie Gardtman Verksamhetschef  Angereds Närsjukhus 
Christina Wadell områdeschef Hemsjukvård, Mölndals stad 
Arto Niskala, verksamhetschef, Öckerö kommun 
Anne-Charlotte Larsson, processledare LGS 

 

 

 

Mötet inleds  

- Föregående mötesanteckningar : Godkändes 

https://www.vardsamverkan.se/organisation/delregionalvardsamverkan/kommun-

och-sjukvard---samverkan-i-goteborgsomradet/organisation/aldre/ 

 

 

https://www.vardsamverkan.se/organisation/delregionalvardsamverkan/kommun-och-sjukvard---samverkan-i-goteborgsomradet/organisation/aldre/
https://www.vardsamverkan.se/organisation/delregionalvardsamverkan/kommun-och-sjukvard---samverkan-i-goteborgsomradet/organisation/aldre/
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Laget runt   

Information från egna verksamheten fokus på samverkansfrågor: Inför storhelgerna 

 Partille kommun-stort tryck på korttid 

Göteborg stad-Stort tryck på korttid inte tillräckligt med platser. Genomför inte planerna om 

förflyttning av korttidsplatser. Svårt att rekrytera personal till hemtjänsten. Inte klart med hur 

bemanningen ser ut på bistånd under storhelgerna. 

Härryda Kommun- Rätt OK. Attendo öppnat upp ett nytt äldreboende med 60 platser 24 

januari-22, totalt ger de ett platsöverskott. Kommunen kommer att lägga ner tre enheter, 

tillsammans 25 platser. 

SU- 8/12, 36 inlagda med covid, 4 på IVA. Prognos oklar. Uppmanar att kontakta NSVT för 

bedömningar. Det är en ökning av hembesöken. Vårdplatsläget ansträngt, 95 personer 

utskrivningsklara. 41 med betalningsgrundande dagar. Stort tryck på ortopeden, all time high 

förra veckan. 

PV- Svårt att räcka till, enorm ökning av PCR tester. 

 

Aktuella frågor 

Uppföljning föregående möte. 

 

 

Information/Dialog 
- Planeringsmöte innan utskrivning återkoppling från SU omr 3 Sara Lilliehöök. Anna 
Hyltner: 
Vårdplaneringsenheten avvecklas som en konsekvens av förändrad budget. PP bifogas 
Samtliga verksamheter inom Mölndals sjukhus kommer att fortsätta verka för en trygg och 
säker utskrivning. 
Den enskildes behov och intressen kommer alltid beaktas. 
Sjukhuset kommer följa Rutin för in- och utskrivning från sluten hälso- och sjukvård samt IT-
tjänsten SAMSA, men vi måste tillsammans ändra vårt nuvarande arbetssätt. 
Intentionen är att samordning och utbyte av information i huvudsak ska ske via 
planeringsunderlaget i IT-tjänsten SAMSA. 
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- Enkät Vårdbegäran/läkarbedömning sammanställning, Spridning? Se bif fil. 

 
Ställningstagande: 
Resultatet redigeras och skickas ut till NOSAM för att användas som diskussionsunderlag. 
 
 
-Information från LGS 
https://www.vardsamverkan.se/organisation/delregionalvardsamverkan/kommun-och-

sjukvard---samverkan-i-goteborgsomradet/organisation/ledningsgruppen-for-samverkan-lgs/ 

 

- Medel kvar i Äldresatsningen 600 000kr. Aktiviteter?   

-Lotten Phil informerar om projektet Tandhygienist i kommunal verksamhet –TAIK,  genom 

CÄT, centrum för äldretandvård. TAIK:s uppgift är att samverka med olika målgrupper, till 

exempel vård och omsorgspersonal, och säkerställa att förutsättningar finns för att personalen 

skall kunna bedriva munvårdsarbete på ett gott sätt och känna sig trygga med sin kompetens. 

LGS informerad om TGÄ:s intentioner den 3 december. 

 
 

Enkät har skickats ut till vårdgivare i Göteborgsområdet med 4 frågor om varför vårdbegäran inte 
skrivs i SAMSA och om läkarkontakt eller inte innan transport till akutmottagning. 
57 svar från säbo och korttidsenheter. 
Exempel på kommentarer: ”inte kommer in i samsa/ inte hinner/inte kan” ” På grund av att sidan 
inte fungerar. Svårt att avisera”. ”Att skickas in på natten av personal som inte har tillgång till dator”. 
” Har inte fått utbildning i SAMSA trots att man bett om det flera gånger av sin arbetsgivare” 
 

Analys: Det behövs läggas resurser på utbildning i SAMSA för både ordinarie personal som vikarier. 
 
Läkarkontakt: ” De är inte tillgängliga, ibland är det för akut”. ” På Jourtid-helt omöjligt att få hit en 
läkare”. 
 ” jourläkares telefon är upptagen en längre tid”.” Patienten skickas ofta in pga frakturmisstanke efter 
fall där SSK gör bedömning” ” Har inte akutansvar för försämring på boendet. Det finns rondtid 2 
gånger i veckan, däremellan får bedömning göras av sjuksköterska; ibland i samråd med läkare”  
Analys: Läkartillgängligheten på vårdcentralerna behöver förbättras för att hemsjukvården ska få 

bedömningar av patienter vid akuta tillstånd. Även på jourtid. Det behövs en förbättring av det 

proaktiva bedömningsarbetet. 

https://www.vardsamverkan.se/organisation/delregionalvardsamverkan/kommun-och-sjukvard---samverkan-i-goteborgsomradet/organisation/ledningsgruppen-for-samverkan-lgs/
https://www.vardsamverkan.se/organisation/delregionalvardsamverkan/kommun-och-sjukvard---samverkan-i-goteborgsomradet/organisation/ledningsgruppen-for-samverkan-lgs/
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Ställningstagande: 

Härryda kommun intresserad av ett liknande projekt. Lotten Pihl och Anna Hildesson 

återkopplar på nästa TGÄ. 

 

- Erbjudande om halvdag utbildning ”Delat beslutsfattande” 

Bjuda in Eva Nilsson utvecklingsledare till nästa TGÄ. 

 

- Statistik in och utskrivningsprocessen/Björn 

https://www.vardsamverkan.se/omraden/trygg-och-effektiv-utskrivning-fran-sluten-vard/ 

 

- Mötestider  2022  

LGS   TGÄ 
Februari: 4 feb kl. 09.00-12.00                       9 feb       1330-16 
April: 20 april kl. 13.00 -16.00                        27 april 1330-16 
Maj: 31 maj kl. 13.00 -16.00                             8 juni      1330-16 
 

Årsrapport 2021, Handlingsplanen 2022 

Utkast till årsrapport redovisades samt förslag till reviderad handlingsplan presenterades. 

Ställningstagande:  

Årsrapporten godkändes och handlingsplan 2022 skickas ut för synpunkter till TGÄ efter 

revidering. 

https://alfresco-

offentlig.vgregion.se/alfresco/service/vgr/storage/node/content/workspace/SpacesSt

ore/793e7bad-d4a2-418f-8006-

e6a818333b11/Handlingsplan%20Temagrupp%20%c3%84ldre.pdf?a=false&guest=tr

ue 

 
 

Kommunikation från mötet 

Vad behöver kommuniceras/förankras från mötet?  

Vilka är berörda av frågan? 

Vad behöver de veta? 

Hur får de veta? 

https://www.vardsamverkan.se/omraden/trygg-och-effektiv-utskrivning-fran-sluten-vard/
https://alfresco-offentlig.vgregion.se/alfresco/service/vgr/storage/node/content/workspace/SpacesStore/793e7bad-d4a2-418f-8006-e6a818333b11/Handlingsplan%20Temagrupp%20%c3%84ldre.pdf?a=false&guest=true
https://alfresco-offentlig.vgregion.se/alfresco/service/vgr/storage/node/content/workspace/SpacesStore/793e7bad-d4a2-418f-8006-e6a818333b11/Handlingsplan%20Temagrupp%20%c3%84ldre.pdf?a=false&guest=true
https://alfresco-offentlig.vgregion.se/alfresco/service/vgr/storage/node/content/workspace/SpacesStore/793e7bad-d4a2-418f-8006-e6a818333b11/Handlingsplan%20Temagrupp%20%c3%84ldre.pdf?a=false&guest=true
https://alfresco-offentlig.vgregion.se/alfresco/service/vgr/storage/node/content/workspace/SpacesStore/793e7bad-d4a2-418f-8006-e6a818333b11/Handlingsplan%20Temagrupp%20%c3%84ldre.pdf?a=false&guest=true
https://alfresco-offentlig.vgregion.se/alfresco/service/vgr/storage/node/content/workspace/SpacesStore/793e7bad-d4a2-418f-8006-e6a818333b11/Handlingsplan%20Temagrupp%20%c3%84ldre.pdf?a=false&guest=true
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Vad önskar vi att de gör med/efter informationen? 

 

Kort information 

 Använda kvarvarande medel från äldresatsningen till munhälsa. Lotten Pihl och Anna 

Hildesson återkommer med förslag på aktiviteter. 

 Enkät om vårdbegäran och läkarkontakt. 57 svar som ska sammanställas och skickas ut 

till NOSAM för att användas som ett diskussionsmaterial.  

 Årsrapporten 2021 godkändes.  

Övriga frågor 

 

 

 

Parkeringsplats 

 

Diskussion/Information: Förberedelse för nästa möte 8 februari 2022 

 

 

 

Ordförande Catharina Johansson 


